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                                           Referat fra d: 04-12-23. 

 

Deltager: Per Anders Torben Normann Karsten Ingolf. 

 

Fravær Øjvin:deltog 

 

1/ 

Der var indkaldt til møde med Aktivitetsudvalget med start fra kl 17.30, hvor 

Maria og Alice deltog  

da vi skulle lave en ny aktivitet kalender for 2024. 

 

Kalender for 2024 blev sat på plads, men er der nogen der har noget som kan 

bruges til en aften i foråret eller efteråret, så skriv en mail: det kan være 

foredrag eller en aktivitet. 

 

Er der nogle der har lyst til at give en hjælpende hånd indimellem, vil vi gerne 

hører fra jer. 

 

Det ordinære bestyrelsesmøde start kl 19.00. 

 

2/ EVT Foretræde: Der var ikke nogen, der havde nogle spørgsmål til 

bestyrelsen. 

 

3/ Godkendelse af referat fra d: 01-11-23 (Godkendt ) 

 

4/ Mail: 

Der er sendt mail til bestyrelsen. 

 

Og sendt mail ud til nogle medlemmer. 

 

Og noget der ikke er relevant. 

 



5/ ANF. 

 

Der er i ANF for noget tid siden fastlagt at pladslejen skal sættes op med 10% 

fra 2024,  hvilket skyldes dels stigende priser, men også stigende 

vedligeholdelsesbehov på havnene. Stigningen er blevet annonceret/vedtaget på 

seneste generalforsamling, og vil blive indført fra 2024. Af hensyn til ønsker fra 

andre klubber i anf er det imidlertid blevet besluttet at indfase stigningen over 2 

år, således at stigningen bliver 5% i 2024 og 5% i 2025. Da vi allerede har 

besluttet på generalforsamlingen at lade vores stige med 10% vil vi gennemføre 

stigningen i år, og bruge  pengene i klubben. 

det kan vi ikke rigtig gøre noget ved, det skyldes primært  

stigninger når der skal laves noget bla rep af havnene.  

Og ellers stigende udgifter. 

 

Så har der været årsmøde med Aalborg kommune, der skulle være sat 6 mill af 

til NSS i 2026 så der burde være en lille mulighed for at komme i gang. 

 

Der er blevet ansøgt i nogle fonde, der har vi fået afslag fra et af dem. 

 

6/ Bordet rundt. 

 

Normann 

Der arbejdes stadig på at få mobil-pay på øl automaten. 

 

Oversigt over strøm og vand (ser fornuftig ud ) 

 

Der har været en diskussion om hvornår vandet skal lukkes på havnen, der er 

en hel klar holdning fra bestyrelsen, at vandet skal lukkes til ren-dag, og bliver 

igen åbnet til næste ren-dag, vi skal ikke have frostskader på anlægget, der er 

kun medlemmer til at betale for at få det lavet. 

 

Det samme gælder på vinterpladsen der bliver lukket inden frosten sætter ind. 

 

Vi har desværre jævnlig konstateret at porten er åben på vinterpladsen, det er 

sådan at hvis vi ikke lige kan se en bil på pladsen, så kan man bare låse, de 

medlemmer der måske skulle være på pladsen burde have en nøgle. 

 

Der skal opsættes skilte med at hunde skal føres i snor på vinterpladsen og ved 

klubhuset, men kommunen kan ikke finde ud af hvordan de skal se ud, og det er 

kommunen der sætter dem op. 

 



De cykelstativer er ikke de bedste, cyklerne står ikke så stabil, vi må se om det 

ændres, er der en der har en ide er de velkommen. 

 

Karsten. 

 

Der lavet regnskab for november og ser fornuftig ud, der lavet et budget som det 

ser ud, og det er som nogenlunde som det plejer. 

Per og Karsten har været til et regnskabsmøde i AS for at lurer lidt hvad de gør 

for at gøre det lidt nemmere. 

 

Det program AS bruger hedder fra e-conomic som skulle være mere 

overskugelig  
 

I samråd med bla. AS. SL er vi blevet enige om at gå efter en ensretning i ANF 

omkring regnskabsprogrammet. 

 

Der er nogle ting der ikke helt er som vi bruger, men kan nok rettes ind. 

 

Øjvin  

Fravær. 

 

Ingolf 

Der er pt 5 på ventelisten 

 

Der er kommet et nyt medlem, som har købt båd i havnen, vi siger velkommen. 

 

Et dødsfald (Johnny Milan) 

 

Så har vi haft en afgørelse om en SeaPen som et medlem har spurgt ind til, og 

blevet godkendt. 

 

Per skulle have ønsket tillykke med fødselsdage til de medlemmer, der skal have en 

gave. 

 

Per  

Ikke noget ud over det fra ANF. 

 

Anders. 

Har ikke noget der er ikke flere aktiviteter i år. 

 

 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=5053e873c321b5c3JmltdHM9MTcwMTk5MzYwMCZpZ3VpZD0wMjYxNzBlNC1jYjgzLTY2Y2YtMDRjYi02MDUwY2Y4MzY0N2ImaW5zaWQ9NTg5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=026170e4-cb83-66cf-04cb-6050cf83647b&u=a1L3Nob3A_cT1yZWduc2thYnNwcm9ncmFtK2Vjb25vbWljJkZPUk09U0hPUFBBJm9yaWdpbklHVUlEPTAxNTg1OTkzMTdBMjQ4OENCMzMyMUYwRDM5QkQ1MkQ5&ntb=1


Torben. 

Der er søsætninger Onsdag d: 17-04-24 og 

Lørdag d:11-05-24 

 

Optagningen er sat til d: Lørdag d: 12-10-24 og 

Onsdag d: 23-10-24 

 

Det er ikke lykkes med at lave det til Lørdage igen, så derfor stadig Onsdag og 

Lørdag. 

 

Kemp og Lauritzen har problemer med Beas, de kommunikerer sammen, og det går 

ikke altid efter planen. 

 

Men i det store hele er det blevet meget bedre med systemet. 

 

Vi skal lige holde Peter Simonsen op på at de ting der mangler skal laves inden 

bådene kommer i vandet. 

 

EVT: 

Ingenting. 

 

VI ØNSKER HERMED ALLE EN GOD JUL SAMT ET GODT OG 

LYKKEBRINGENDE NYTÅR. 

 

 

                                 Formand               Sekretær 

                                 Per                        Ingolf 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


